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Izdanje za april 2019.godine 

 

Istorijski čas posvećen dr Mladenu 

Stojanoviću 

 

Povodom 123. godišnjice rođenja i 77. 

godišnjice pogibije narodnog heroja 

doktora Mladena Stojanovića u Prijedoru 

je održan tradicionalni istorijski čas i 

položeni  vijenci na spomenik  ovog 

legendarnog partizanskog komandanta. 

Gradonačelnik Prijedora Milenko Đaković 

je izjavio novinarima da je ovo 

tradicionalni skup na kojem se evociraju 

uspomene na lik i djelo jednog od najvećih 

sinova Kozare. 

 

 
 

„On je bio revolucionar, borac za prava 

ljudi i kao takav ostavio je traga na 

cjelokupnom prostoru gdje živi srpski 

narod. On je kao legenda Kozare nadživio 

svoj život uspomenama i vrlo ga se rado 

sjećaju svi stanovnici ovih prostora“, 

izjavio je Đaković. 

Mirko Sovilj  , direktor prijedorske bolnice 

koja nosi ime po doktoru Mladenu 

Stojanoviću je obraćajući se prisutnima na 

ovom istorijskom času istakao  da je ime 

Mladena Stojanovića, jedno je od 

najvažnijih u istoriji grada Prijedora.  

„Ovo je prilika da se još jednom 

podsjetimo, a naše mlađe generacije 

naučimo da je  doktor Mladen  bio  čovjek 

za primjer, revolucionar  od najranije 

mladosti pa do kraja života, najpopularnija 

ličnost ustanka na Kozari, Krajini i mnogo 

šire i jedan od najhrabrijih boraca i 

rukovodilaca Narodnooslobodilačke  

borbe“, naglasio je Sovilj. 

Sjećanje  na ovog legendarnog junaka 

Kozare obilježava  se svake godine ispred  

bronzanog spomenika koji je otvoren  

1952.godine  i djelo  je njegovog brata, 

vajara Sretena Stojanovića. 

 

Asfaltiranje puteva 

  

Gradonačelnik Prijedora Milenko Đaković  

obišao  je  dvije dionice lokalnih puteva  na 

području Srednje i Gornje Marićke čija je 

sanacija u toku ili se privodi kraju.  

On je tom prilikom izjavio novinarima  da 

je najveći izazov u održavanju i očuvanju 

seoskih puteva onemogućiti velike 

transporte kao što je prevoz trupaca koji su 

izuzetno velike tonaže. 

 

 
 

 „Ovi putni seoski pravci se, nažalost, ne 

projektuju za tako velike terete, a ljudi koji 

vuku trupce izbjegavajući susret 

s policijom, prolaze svim ovim seoskim  

prostorima i onda stradaju putevi“, rekao je 

Đaković. 

 Riječ je o dionici dugoj 500 metara, 

širokoj tri metra i vrijednoj 52.500 KM. 
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 „I to je stalni proces s kojim se ljudi bore i 

mi nastojimo da izgradimo puteve, ali 

rješenje tog problema je vrlo složeno i 

gotovo nemoguće je da se spriječe ti veliki 

tereti dodao je Đaković.   

Gradonačelnik  je sa saradnicima 

prethodno obišao i radove na asfaltiranju 

puta Srednja Marićka – Busnovi, dugog 

 2.100 metara i radova vrijednosti oko 

205.000 KM, gdje je postavljen asfalt, a 

slijede još nasipanje bankine i uređenje 

puta. 

 „S novim asfaltom biće, vjerujem, svi 

zadovoljni, a namjera nam to i jeste – dalji 

razvoj putnih komunikacija na području 

grada“, istakao je Đaković. 

On je najavio intenzivnije radove na 

uređenju putnih pravaca na području grada. 

 

„Austronet“ ulaže pola miliona u novo 

skladište  

 

Prijedorska firma „Austronet“ ozvaničila je  

početak gradnje nove hale koja će služiti za 

skladištenje proizvoda, a čija vrijednost je 

pola miliona maraka. 

 Gradonačelnik Prijedora Milenko Đaković 

rekao je da ovo preduzeće u kontinuitetu 

širi svoje poslovne i skladišne prostore i 

razvija nove tehnologije uz izuzetno 

kvalitetne uslove za rad. 

 „Ovdje se radi čitav niz proizvoda koje 

ljudi zahtijevaju pojedinačno da se urade, 

to znači nisu serijske proizvodnje već se 

rade narudžbe i pojedinaca i radnih 

kolektiva iz cijele Evrope i svijeta. Imaju i 

svoju brzu poštu koja im omogućuje da na 

razne destinacije stiže roba koja je ovdje 

poručena i ovo su savremeni uslovi i 

proizvodnje i komunikacije sa tržištem“, 

rekao je Đaković. 

Vlasnik „Austroneta“ Enes Kahrimanović 

rekao je da je 400.000 KM uloženo u novu 

opremu, da bi ovo proširenje skladišta 

trebalo da bude završeno do polovine 

godine, a da se planira nabavka još jedne 

velike nove mašine vrijedne oko 600.000 

KM. 

 „Mi već imamo jedan eurolaser koji služi 

za krojenje ovih naših jedara. Da bismo se 

obezbijedili, pošto je eurolaser srce 

pogona, jer se na njemu kroji sve ono što 

se proizvodi, mi ne smijemo doći u 

situaciju da nam ta mašina stane, a ona je 

od početka rada 2011. godine u pogonu“, 

pojasnio je Kahrimanović. 

 On je dodao da će ta investicija započeti u 

septembru ili oktobru da bi se završila 

2020. u februaru ili martu. 

 

 
 

 Firma posluje na 25.000 metara 

kvadratnih zemljišta, od čega je oko 

5.000 kvadrata pod krovom. Kapacitet 

novog skladišnog prostora je 750 metara 

kvadratnih. Trenutno zapošljava 120 

radnika.  

Izrađuje zaštitna jedra, zaštitne mreže 

građevinarstvu i poljoprivredi,reklamne ba

nere za sportske terene, tenis blende, 

suncobrane i zaštitne ograde za 

individualnu upotrebu. 

 

17.4. Smijenjen predsjednik Skupštine 

grada Sead Jakupović 

 

Odbornici Skupštine grada Prijedora 

razriješili su juče  dužnosti predsjednika 

ovog tijela Seada Jakupovića iz SDP BiH, 

a na tu dužnost imenovali Ajdina Mešića iz 

Stranke demokratske akcije. Jakupović je u 

obraćanju odbornicima rekao da ovu 

inicijativu razumijeva kao posljedicu 

promjene skupštinske većine, a navode iz 

inicijative za njegovu smjenu da nije radio 

u skladu sa poslovnikom i da nije 
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izvršavao politike odbacio je kao paušalne 

i nekonkretizovane. 

 Gradonačelnik Prijedora Milenko Đaković 

rekao je da je od 2009. godine u gradskoj 

administraciji i da od tada nikada nije 

dobio nijednu primjedbu na rad Seada 

Jakupovića, kao i da su mnoge 

međunarodne organizacije, gosti i 

posmatrači rad lokalne skupštine uvijek 

ocjenjivali najvišim ocjenama, da su 

sjednice bile dobro organizovane i 

dokumenti za njih dobro pripremljeni, da je 

rad ovog tijela uvijek bio transparentan i 

efikasan. 

Dalibor Pavlović i Mirsad Duratović, 

dvojica od 20 odbornika koji su tražili 

promjenu na čelu Skupštine grada 

Prijedora, zahvalili su se Jakupoviću za 

saradnju i korektan odnos u proteklih šest i 

po godina i potvrdili da nema ničega ličnog 

u ovoj inicijativi, nego se želi vratiti 

dignitet tijelu koje je, prema njihovoj 

ocjeni, bilo podređeno gradonačelniku, 

umjesto da bude obratno. 

Za razrješenje Jakupovića glasao je 21 

odbornik, protiv ih je bilo sedam, a tri su 

bila odsutna. Za imenovanje Mešića 

glasala su 22 odbornika, pet ih je bilo 

protiv, a nijedan uzdržan. 

Odbornici su donijeli i odluku o dodjeli 

nagrada povodom Dana grada -16.maja, po 

kojoj će titulu počasnog građanina dobiti 

atletičarka Sonja Stolić, Nagradu grada 

postumno će biti dodijeljena zamjeniku 

gradonačelnika Dragi Tadiću i umjetniku 

Daliboru Popoviću Mikši te Plaketa grada 

preduzećima „ Unijat“ i „ Kromeks“. 

 

Nastavlja se Projekat Pro poso 

 

Gradonačelnik  Prijedora Milenko Đaković 

i  predstavnici Udruženja“ Progres iz 

Sarajeva potpisali su  Ugovor o 

zajedničkoj implementaciji projekta „ Pro 

poso“ za 2019.godinu sa ciljem praktične 

doobuke , stručnog osposobljavanja i 

zapošljavanja kod poslodavaca sa područja 

grada sedam mladih, trenutno nezaposlenih 

lica. 

 

 
 

Riječ je o projektu  koji se na području 

Prijedora provodi od 2012.godine od kada 

je praktičnu doobuku obavilo 72 radnika i 

170.000 KM investirano za neto plate 

polaznicima u ovom projektu , 

sufinansiranjem između Fondacije „ 

Progres“ i Grada Prijedor. 

 „ Danas smo potpisali  interne ugovore za 

doobuku još sedam mladih ljudi iz 

Prijedora koji će  doći do svog ličnog 

obrazovanja, a nadamo se i do zaposlenja 

kod pet poslodavaca za pet zanimanja , a 

upravo sa namjerom da smanjimo 

nezaposlenost „ kazao je Đaković. 

On je potvrdio  da ovaj projekat 

sufinansiraju grad Prijedor i njemačka 

fondacija „Wings of hope“ / Krila nade/iz 

Minhena sa po  9600 KM  odnosno 4800 

eura. 

„ Ono što je bitno da je oko 70 odsto 

obučenih u ovom projektu ostalo da rade 

kod svojih poslodavaca, što znači da je 

preko 50 radnika zaposleno samo kroz ovaj 

projekat “, rekao je Đaković. 

Koordinator projekta „ Pro poso“ Elvir 

Čaušević potvrdio je  da je cilj ovog 

projekta  da se mladima pruži  prilika da se 

doobuče ili prekvalifikuju i za šest mjeseci 

steknu kvalifikacije kako bi bili 

konkurentni na tržištu rada. 

„ Mi na ovaj način nikome ne dajemo 

posao, nego dajemo šansu što je 

specifičnost ovog projekta jer stvaramo 

uslove da nakon ovih šest mjeseci dobiju 

određene kvalifikacije i stvore dodatne 

uslove za zapošljavanje“ rekao je 

Čaušević. 
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 Pobjednici  „Kerempuh“ i Narodno 

pozorište Republike Srpske 

  

Najbolja predstava 14. Međunarodnog 

festivala pozorišta Zlatna vila, po ocjeni 

žirija je "Šest likova traži autora" 

Satiričnog kazališta Kerempuh iz Zagreba, 

a, prema ocjeni publike, "Naši dani" 

Narodnog pozorišta Republike Srpske iz 

Banjaluke.Nagradu za najbolju režiju 

osvojio je Oliver Frljić za "Šest likova traži 

autora", za najbolju glumicu Linda 

Begonja koja u toj predstavi igra pastorku, 

a Sandra Dekanić dobila je nagradu za 

najbolji kostim u toj predstavi. 

Nagradu za najboljeg glumca ravnopravno 

dijele LJubiša Savanović za ulogu Drage 

Ćuka u predstavi "Naši dani" Narodnog 

pozorišta iz Banjaluke i Andrija 

Kuzmanović za ulogu pripovjedača u 

predstavi "Osama - kasaba u NJujorku" 

Zvezdara teatra iz Beograda. 

Osim nagrade publike i nagrade za 

najboljeg glumca, u Banjaluku su otišle i 

nagrade za najbolju scenografiju Dragani 

Macan Purković i za najboljeg mladog 

glumca Danilu Kerkezu za ulogu Bobe, 

kao i posebna nagrada za dramski tekst 

Željku Stjepanoviću. 

U takmičarskom dijelu festivala 

učestvovali su i Bosansko narodno 

pozorište Zenica s predstavom "Ravna 

ploča" i Gradsko pozorište Podgorica s 

predstavom "Čuvari tvog poštenja", a u 

revijalnom Narodno pozorište u Beogradu i 

Narodno pozorište Sombor sa duodramom 

"Frenki i DŽoni", te Gradsko pozorište 

Jazavac iz Banjaluke s komedijom "Bračni 

parastos/".Selektor festivala je Marko 

Misirača, a članovi žirija Ivan Obrenov, 

Predrag Bjelošević i Gordana Gadžić. 

Sponzor nagrade za najbolju predstavu je 

Tvornica keksa Mira Prijedor, a sponzor 

nagrade publike Arselor Mital Prijedor. 

Organizator festivala je Pozorište Prijedor, 

generalni pokrovitelj grad Prijedor, a 

pokrovitelj Ministarstvo prosvjete i 

kulture. 

Inače, U Prijedoru će se ovaj festival  

održavati bijenalno, smjenjujući se sa 

Međunarodnim festivalom horova Zlatna 

vila koji se održava od 2001. godine 

 

Održana manifestacija  „ Dani cvijeća“ 

 

Gradonačelnik Prijedora Milenko Đaković 

posjetio je izlagače na malom gradskom 

trgu u okviru Jedanaeste  turističko-

privredne manifestacije „Dani cvijeća“. 

On je tom prilikom istakao da je ovo lijepa 

prilika da se uzgajivači povežu sa 

građanima Prijedora i da im ponude svoje 

proizvode kako bi grad izgledao ljepše. 

„Nadamo se da će prodajom ovih rasada 

cvijeća naš cijeli grad biti ukrašen i to je 

osnovni cilj ove manifestacije “, kazao je 

Đaković. 

 

 
 

On je dodao da je namjera Gradske uprave, 

kao organizatora, popularizacija 

plasteničke proizvodnje cvijeća, a koji time 

postaju i dio akcije koju Gradska uprava 

provodi tokom aprila i odnosi se na 

proljetno uređenje grada. 

Šef gradskog Odsjeka za unapređenje 

poljoprivrede Tatjana Marić istakla je da 

su izlagači deset proizvođača cvijeća koje 

gradska uprava subvencionira desetak 

godina u okviru podsticaja za plasteničku 

proizvodnju i godišnje se oko 5-6000 KM 

se plasira na taj način. 
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